
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na IV sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 24 czerwca 2024 roku do 29 lipca 2024 roku realizowałem wraz 
z pracownikami niżej wymienione sprawy:

1. Podpisałem umowę z Fundacją Instytut ART na zorganizowanie wypoczynku 
letniego dla ponad 50 dzieci z terenu gminy Dąbrówka.

2. Podpisałem porozumienie z Międzyszkolnym Uczniowskim Klubem 
Sportowym „MUKS DĄBRÓWKA” na wspólną realizację zadania 
„Profilaktyka poprzez aktywność fizyczną”.

3. Koordynuje przygotowanie do realizacji przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej nowego zadania pt. BON ENERGETYCZNY, wnioski o wsparcie na 
częściowe pokrycie kosztów energii elektrycznej mogą być składane w okresie 
od 1 sierpnie do 30 września 2024r..

4. Dzięki wsparciu programu „Aktywna szkoła” od lipca można korzystać 
z boiska i hali sportowej przy Sp w Dąbrówce. Na boisko zapraszamy od 
poniedziałku do piątku w godzinach 9:00-20:00, a w weekendy na boisko i halę 
sportową od 15:00-20:00. Obiekty sportowe będą dostępne dla mieszkańców 
do końca wakacji. Proszę o korzystanie z obiektów zgodnie z regulaminem 
obiektów sportowych. „Aktywna szkoła” to program ogłoszony przez 
Ministerstwo Sportu i Turystyki. W tym roku realizatorem jest Fundacja Orły 
Sportu.

5. Poleciłem wysłanie 738 szt. upomnień do podatników zalegających 
z płatnościami podatkowymi i 309 szt. upomnień zaległości za opłaty za 
gospodarowania odpadami komunalnymi.

6. Nadzorowałem wykonanie i przekazanie sprawozdania finansowego za II 
kwartał 2024 r. z zadań zleconych i własnych m. in. do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego oraz Krajowego Biura 
Wyborczego.

7. Gmina Dąbrówka otrzymała z WFOŚiGW w Warszawie dofinansowanie 
w formie dotacji w kwocie 33.200,00 zł na zadanie pt.: „Usuwanie 
i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Dąbrówka”.
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8. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania „Zwiększenie dostępności 
wody pitnej i użytkowej z gminnej sieci wodociągowej oraz odcinków 
kanalizacji sanitarnej dla mieszkańców gminy Dąbrówka.”

9. Koordynuję wykonanie dwóch pomp głębinowych na terenie SUW Dąbrówka, 
rozbudowę sieci wodnej i kanalizacyjnej dla mieszkańców Gminy Dąbrówka.

10. Prowadzę rozmowy na wykonanie instalacji fotowoltaicznych na infrastrukturze 
ZGK.

11. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania: „Budowa sieci kanalizacji 
deszczowo - drenażowej w ramach realizacji inwestycji przebudowy dogi 
gminnej w zakresie odwodnienia na trenie działki ewidencyjnej numer 303 
i 195 obręb Wszebory oraz 128 obręb Karolew Gmina Dąbrówka” w ramach 
zadania inwestycyjnego „Karolew - odwodnienie drogi gminnej”.

12. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania: Przebudowa hali sportowej 
przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce.

13. Nadzorowałem postęp prac dotyczących zadania: Przebudowa hali sportowej 
przy Szkole Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach.

14. Nadzorowałam postęp prac projektowych na ul. Widokowej i ul. Norwida 
w Laskowie, realizowanych w ramach zadania inwestycyjnego: „Poprawa 
stanu dróg gminnych w gminie Dąbrówka” - w formule zaprojektuj i 
wybuduj, objętego dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład.

15. W dniach 24-25 czerwca 2024 r. Gmina Dąbrówka brała udział w XXXVIII 
Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej 
w Warszawie. Tegoroczne Zgromadzenie Ogólne miało szczególny charakter 
-  nie tylko sprawozdawczy, ale także wyborczy. W trakcie Zgromadzenia 
przedstawiciele Gmin Członkowskich zdecydowali nie tylko o przyjęciu 
sprawozdań z działalności Związku w minionym roku, ale także wybrali 
Członków Organów Stowarzyszenia na kolejną kadencję. Zadaniem Delegatów 
była także decyzja, podjęta w głosowaniu, o przyjęciu dokumentu 
programowego ZGWRP, który wytycza cele do realizacji w kadencji 2024-2029. 
W drugim dniu odbyły się panele eksperckie.

16. W dniu 25 czerwca 2024 r. uczestniczyłem w pierwszym posiedzeniu Rady 
Społecznej Szpitala Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie.

17. W dniu 28 czerwca 2024 r. brałem udział w sesji Zgromadzenia Związku Gmin 
Zalewu Zegrzyńskiego w Wieliszewie.

18. W dniu 28 czerwca 2024 r. Pan Dariusz Korczakowski -  Skarbnik Gminy 
Dąbrówka reprezentował Gminę na spotkaniu w sprawie projektowanych przez 
stronę rządową zmian w zakresie systemu finansowania jednostek samorządu 
terytorialnego organizowanym przez Stowarzyszenie „Metropolia Warszawa”.
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Założenia reformy, przygotowywanej przez Ministerstwo Finansów, opierają się 
na zwiększeniu dochodów JST w stosunku do dotychczasowych rozwiązań 
oraz oparcie tych dochodów na procentowym udziale JST w dochodach 
podatkowych na jej terenie. Zakłada się, że zmiany w tym zakresie mogłyby 
wejść w życie już od 1 stycznia 2025 r.

19. W dniu 28 czerwca 2024 r. uczestniczyłem w ćwiczeniach wodnych w Wolicy 
nad Zegrzem. Ćwiczenia zostały przeprowadzone przez ratowników 
z Państwowej Straży Pożarnej przy wsparciu jednostek Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu powiatu wołomińskiego.

20. W dniach od 1 do 5 lipca odbyła się Akcja letnia dla dzieci z terenu gminy, 
zorganizowana przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Dąbrówce, w której wzięło 
udział 183 dzieci. Zorganizowano 5 wycieczek do: sali zabaw „Klockownia” - 
Centrum Edukacji i Zabawy, sali zabaw Lider, parku linowego (Warszawa), 
parku rozrywki „Kosmiczne Ranczo” w powiecie grójeckim oraz laserowego 
paintballu LaserCamp w Piasecznie. Uczestnicy pokrywali koszty biletów 
wstępu i koszty transportu.

21. W dniu 06 lipca 2024 r. uczestniczyłem w Amatorskim Turnieju Siatkówki 
Plażowej w Chruścielach.

22. Akcja Letnia 2024 r. organizowana przez Gminne Centrum Kultury 
w Dąbrówce odbyła się w dniach: 07, 09, 10 oraz 12 lipca. Odbyły się 3 
wycieczki do Warszawy: Park Rozrywki MAJALAND, Park Trampolin AIRO, 
Sala Zabaw INCA PLAY, w których udział wzięło łącznie 121 dzieci. Uczestnicy 
pokrywali koszty biletów wstępu i koszty transportu.

23. Dnia 07.07.2024 r. na sali widowiskowej GCK, został wystawiony spektakl dla 
dzieci w wieku 3 -  12 lat pt. „Tiki Rafa na krańcu świata”. W widowisku 
uczestniczyło 70 osób, wstęp wolny.

24. Jestem w trakcie realizacji procedury sporządzania planu ogólnego Gminy 
Dąbrówka.

25. Nadzoruję sporządzanie 9 miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów położonych na terenie Gminy Dąbrówka.

26. Pani Kierownik Referatu zagospodarowania przestrzennego i zarządzania 
mieniem komunalnym reprezentowała Gminę Dąbrówka w Konferencji 
Ministerstwa Rozwoju i Technologii w zakresie wdrożenia reformy planowania 
i zagospodarowania przestrzennego.

27. Pracownik Referatu zagospodarowania przestrzennego i zarządzania mieniem 
komunalnym reprezentowała Gminę Dąbrówka w warsztatach w sprawie 
modelu funkcjonalno-przestrzennego oraz zadań realizowanych w ramach 
Metropolii Warszawskiej.
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28. Wraz z Dyrektorem ZGK w Dąbrówce uczestniczę w rozmowach 
z handlowcami na zakup ciągników rolniczych wraz z osprzętem (kosiarką 
bijakowa, pługiem do odśnieżania oraz posypywarką).

29. Zleciłem wykonanie prac remontowo-porządkowych na terenie OSP Kołaków 
przed otwarciem Lokalnego Centrum Integracyjnego.

30. Zleciłem wykonanie bieżących napraw i remontów oraz prac porządkowych na 
placach zabaw.

31. W dniu 12 lipca 2024 r. został złożony wniosek w ramach Instrumentu 
wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 
mazowieckiego na pokrycie kosztów robót dodatkowych dot. zadania: 
„Przebudowa hal sportowych przy szkołach na terenie gminy Dąbrówka” -  
Przebudowa hal sportowych przy szkołach we Wszeborach 
i w Guzowatce.

32. W dniu 12 lipca 2024 r. został złożony wniosek w ramach Instrumentu 
wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 
mazowieckiego na pokrycie wkładu własnego gminy dot. zadania: „Poprawa 
stanu dróg gminnych w gminie Dąbrówka” -  Przebudowa drogi gminnej 
ul. Widokowa w m. Lasków oraz ul. Widokowej w m. Karpin oraz 
Przebudowa drogi gminnej ul. Norwida w m. Lasków.

33. W dniu 12 lipca 2024 r. został złożony wniosek w ramach Instrumentu 
wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 
mazowieckiego na pokrycie wkładu własnego gminy dot. zadania: „Poprawa 
stanu dróg gminnych w gminie Dąbrówka” -  Przebudowa drogi gminnej 
Kołaków -  Sokołówek - Teodorów.

34. W dniu 17 lipca 2024 r. podpisałem nową umowę z Wojewodą Województwa 
Podlaskiego dotyczącą bezpłatnego korzystania z licencji EZD PUW 
(Elektroniczne Zarządzanie Dokumentacją Podlaskiego Urzędu 
Wojewódzkiego) oraz bezpłatnego wsparcia helpdesk świadczonego przez 
NASK (Naukową i Akademicką Sieć Komputerową). Umowa ta pozwala nam na 
dalsze korzystanie z systemu zarządzania dokumentacją EZD PUW, bez 
ponoszenia dodatkowych kosztów licencyjnych oraz serwisowych. W wyniku tej 
umowy, podjęliśmy decyzję o przeniesieniu naszego systemu EZD z płatnej 
chmury i serwisu, które były obsługiwane przez Gminę Moszczenica, do naszej 
własnej infrastruktury. Przeniesienie to pozwoli nam na znaczne oszczędności 
finansowe oraz większą kontrolę nad danymi i procesami zarządzania 
dokumentacją.

35. W dniu 16 lipca 2024 r. zostało wszczęte postępowanie zakupowe 
dot. zadania „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Małopole, gmina 
Dąbrówka”, objętego dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg
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36. W dniu 19 lipca 2024 r. podpisałem umowę z wykonawcą na realizację 
zadania Poprawa stanu dróg gminnych na terenie gminy Dąbrówka- 
Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kołaków-Sokołówek- 
Teodorów w formule zaprojektuj i wybuduj, objętego dofinansowaniem 
z Rządowego Funduszu Polski Ład.

37. Odbyłem spotkanie z firmą Deloit w sprawie odzyskania zapłaconego podatku 
VAT.

38. W dniu 4 lipca 2024 r. odbyłem spotkanie z Panem Arkadiuszem Werelichem 
Starostą Wołomińskim.

39. W dniu 17 lipca 2024 r. odbyłem spotkanie z Wicestarostą Panią Katarzyną 
Pazio.

40. W dniu 19 lipca 2024 r. na zaproszenie komendanta Powiatowego Policji 
w Wołominie uczestniczyłem w uroczystości z okazji Święta Policji, podczas 
której Policjantom zostały wręczone odznaczenia państwowe oraz akty 
mianowania na wyższe stopnie policyjne.

41. W dniu 19.07.2024 r. w Kuźni Norwida odbywały się darmowe zajęcia animacje 
dla dzieci. Uczestniczyło 21 dzieci, które brały udział w zabawach przy muzyce 
ruchowych oraz sensorycznych. Ponadto, odbywały się zabawy z bańkami 
mydlanymi XXL , a także z kolorowym piaskiem tzw. HOLI.

42. W dniu 20 lipca 2024 r. na zaproszenie Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Kołakowie uczestniczyłem w Pikniku Bezpieczeństwa, podczas którego 
dokonano uroczystego otwarcia Centrum Integracji Lokalnej oraz przekazania 
kapsuły Rotaid z AED.

43. W dniu 22 lipca 2024 r. odbyły się posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka oraz 
wszystkich Komisji rady Gminy Dąbrówka.

44. W dniu 24 lipca 2024 r. została wszczęta procedura zamówienia publicznego 
w trybie zapytania ofertowego dot. zadania „Remont posadzki garażowej 
w budynku OSP Lasków".

45. W dniu 25 lipiec 2024 r. została wszczęta procedura zamówienia publicznego 
w trybie zapytania ofertowego dot. zadania „Wykonanie piłkochwytów na 
boisku sportowym w miejscowości Sokołówek".

46. W dniu 26 lipiec 2024 r. zostało wszczęte postępowanie zakupowe dot. 
zadania „Przebudowa SUW oraz budowa sieci wodociągowej i sanitarnej 
na terenie Gminy Dąbrówka” objętego dofinansowaniem w ramach Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich.
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47. W dniu 26.07.2024 r. w Kuźni Norwida odbywały się darmowe warsztaty 
zdobienia/przerabiania ubrań. Uczestniczyło 20 dzieci, które w różny sposób 
przy pomocy pracowników GCK dekorowały swoje ubrania.

48. W dniu 27 lipca 2024 r. brałem udział w nominacji nowego komendanta 
komisariatu policji w Radzyminie. Odszedł podkomisarz Marcin Bożedaj, 
a nominację otrzymał podkomisarz Piotr Jesionkowski.

49. Uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie nowobudowanych domków 
w Dąbrówce. W tej sprawie wpłynęło też kilka pism z protestami mieszkańców.

50. Odbyłem spotkania w sprawie projektu drogi na odcinku Warszawska-Małopole 
oraz szereg innych spotkań z potencjalnymi inwestorami na terenie przy trasie 
S8.

/
51. Nadzorowałem postępowanie dotyczące zamówienia na/renowacje wnętrza

kościoła w Dąbrówce. /

52. Rozpoczynamy anonimową ankietę na temat opieki zdrowia świadczonej
w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie. /

53. Odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie funduszu sołeckiego. Serdecznie
dziękuję za zrozumienie. /

Zenon Zadr&
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